
 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering            

WTC de Lingerenners 10 februari 2023 
 
Locatie: De Pluk in Geldermalsen 

Aanvang: 19.40. Sluiting 22.35 uur 

Aanwezig: Tjeu Bollen (TB) (voorzitter), Hugo Muis (HM) (secretaris), Kristian Swart 

(KS)(penningmeester), Corazon Tinkelenberg (CT) (algemeen bestuurslid) en Kees van 

den Tempel (KvdT) (algemeen bestuurslid). Verder 43 leden 

 
 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom op de 9e 

ALV en zijn eerste ledenvergadering als voorzitter van de vereniging.  

 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

De volgorde van de agenda is gewijzigd ten opzichte van de uitnodiging. De 

uitkomsten van de ledenenquete is nu agendapunt 6 (was 9). De agendapunten 

daarna zijn daardoor een plaats naar achter verschoven.  

Na de pauze zullen Nando Liem en Ramon Sinkeldam hun ervaringen delen over 

het leven binnen een professionele wielerploeg.  

Er zijn ingezonden stukken. 

 

TB ligt de huidige structuur van de Lingerenners toe aan de hand van een 

organogram. Belangrijkste wijziging is dat er een toercommissie bij is gekomen. 

Deze wordt gevormd door Kees van den Tempel (voorzitter), Bas Corbijn en Ivo 

Korteweg. Onder de toercommissie vallen de wegkapiteins.  

De verenigingsbijdrage van 10% op de basiskleding komt te vervallen. Gevolg is 

dat shirtje en broekje per stuk € 5 - € 7 duurder worden. De hierdoor vrijgekomen 

gelden worden gestoken in de organisatie van evenementen.  

De bestelling van kleding zal vanaf heden via KS verlopen vanwege het financiele 

aspect dat een rol speelt bij de bestellingen. KS neemt dit over van Barto van 

Soelen. Vanaf 11 februari zal de webshop voor circa 2 weken geopend worden. 

Bestellingen kunnen op de bekende weg ingediend worden. De levertijd zal door 

Bioracer verkort worden naar 6-8 weken. De accessoires staan niet meer op de 

website. Wil je deze bestellen? dan kan je je richten tot KS. Leden krijgen van 

Bioracer een e-mail met een kortingscode van 20% voor kleding die via de 

website van Bioracer besteld wordt.  

Voor nieuwe leden worden een aantal kledingstukken op voorraad besteld zodat 

zij eerder in Lingerennerstenue kunnen fietsen. 

 

De aanwezige sponsoren worden bedankt voor hun sponsorschap en krijgen een 

welgemeend applaus van de aanwezige leden. 

 

 

3. Notulen ALV 17 juni 2022 

TB vraagt of iedereen de notulen heeft gelezen waarop veelal ontkennend wordt 

geantwoord. De notulen worden inhoudelijk goedgekeurd. 

 

 
4. Mededelingen penningmeester  

a. In 2022 is een verlies gerealiseerd van € 2.104,64. Oorzaak van dit verlies 

was de overstap naar een nieuwe kledinglijn en de daarmee 

samenhangende inkoop van de kleding. In 2022 is een korting van 20% 



 

 

gegeven op de bestelling van de kleding in de eerste ronde om te 

stimuleren dat leden in het nieuwe tenue gaan fietsen. Het verlies is 

eigenlijk nog wat groter. Maar dat de Oldstars hun subsidie niet volledig 

hebben gebruikt is een financiele meevaller. De verdere opbrengsten en de 

uitgaven worden door de penningmeester toegelicht. 

 

b. Op de balans staat een eigen vermogen van € 11.641,11. Dit is een groot 

bedrag voor de omvang van deze vereniging en tegelijk ook een spaarpot 

voor het lustrumfeest. De kledingvoorraad is met circa € 200 toegenomen 

naar € 1.400. De overlopende posten hebben te maken met de afdracht 

aan de NTFU die rond de jaarwisseling plaatsvindt.  

 

c. Begroot voor 2023 is een overschot van € 607,00. Dit bedrag gaat dan 

naar het eigen vermogen of naar evenementen. De kosten van de Oldstars 

zijn hoger in de begroting door het restant aan subsidie.  

De begroting wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 

 

d. Verslag en benoeming kascommissie                          

De kascommissie over 2022 bestaat uit Jack Rietbergen en Wouter 

Schutte. Beiden hebben zich door omstandigheden af moeten melden. De 

kashuishouding is door hen volledig akkoord bevonden. Geadviseerd wordt 

het bestuur decharge te verlenen. De ALV gaat hiermee akkoord.  

De penningmeester zoekt naar een vrijwilliger om de kascommissie 2023 

te vormen samen met Wouter Schutte. Wendy van der Horst meldt zich 

aan.  

 

 

5. Bestuursverkiezing  

In de statuten is opgenomen dat er 1 maal per 3 jaar verversing van het 

bestuur plaatsvindt waarbij een bestuurslid zich eenmaal kan laten 

herkiezen. Dit jaar is de vacature van secretaris verkiesbaar. De huidige 

secretaris Hugo Muis stelt zich herkiesbaar en wordt door het bestuur 

voorgedragen. Er zijn geen tegenkandidaten en HM wordt unaniem 

herkozen tot secretaris.  

 

Kees van den Tempel is de afgelopen 6-7 jaar algemeen bestuurslid 

geweest en heeft veel betekend voor de vereniging. Hij stapt uit het 

bestuur maar blijft zich wel inzetten voor de vereniging en dan met name 

in de nieuw opgerichte Toercommissie. TB spreekt namens bestuur en 

leden zijn dank uit naar KvdT. Dat wordt kracht bijgezet met een bos 

bloemen, een kleinigheidje en een applaus van de leden. 

 

Marcel van de Craats (MvdC) wordt het bestuur voorgedragen als nieuw 

Algemeen Bestuurslid. Ook daar gaan de leden unaniem mee akkoord. 

Daarmee treedt MvdC toe tot het bestuur.  

TB laat met ondersteuning van een organogram zien dat MvdC de linking 

pin wordt van bestuur naar evenementencommissie.  

MvdC vertelt dat hij benaderd is door Gert-Jan Geurtse voor de 

evenementencommissie en overgehaald door KvdT voor een 

bestuursfunctie. Hij heeft met hem een leuk gesprek en wil graag iets 

extra’s voor de vereniging betekenen. 

 

 

 

6. Uitkomsten ledenenquete 

Drie studenten van de HBO opleiding Sporteconomie hebben een 

ledentevredenheidsenquete gehouden die zij toelichten bij de ALV. 



 

 

Belangrijkste uitkomsten zijn dat de leden van de vereniging zeer positief 

zijn over de Lingerenners. Zichtbaar in een positieve NPS van 46,3. 

Onderliggende aspecten scoren vrijwel allemaal een 4 of hoger op een 5-

puntsschaal. Relatief laagste score wordt gegeven aan de website (3,71) 

en de EHBO (3,32). Advies is dan ook om deze aspecten te verbeteren. 

Hoe vaker leden meefietsen hoe positiever de beoordeling. 

Conclusie is dat de vereniging er op organisatorisch en financieel vlak goed 

voor staan met zeer tevreden leden. 

 

 

7. Communicatie 

Corazon Tinkelelenberg stelt de communicatie commissie voor. CT geeft 

aan dat de leden 3-4 nieuwbrieven kunnen verwachten. Tevens neemt 

deze commissie de algemene communicatie, het onderhoud van de 

website, de social media en de communicatie strategie van de vereniging 

voor haar rekening. 

 

De communicatie wordt goed gewaardeerd. De website is het visitekaartje 

voor de buitenwereld. Deze kon verbeterd worden en is inmiddels flink 

onderhanden genomen. Intern is What’s app het belangrijkste 

communicatiemiddel met ondersteuning van de Nieuwsbrieven en social 

media. Met Twitter zijn we gestopt.  

Oproep van CT is om met ideeën naar een lid van de 

communicatiecommissie te komen. De feedback van elk lid wordt zeer 

serieus genomen. 

 

 

8. Terug- en vooruitblik evenementencommisie  

Ivo Korteweg licht de diverse activiteiten toe die in 2022 zijn 

georganiseerd. Nadruk ligt op de creativiteit van de commissie waardoor 

steeds nieuwe evenementen georganiseerd worden. Bij succes worden 

deze het jaar erop herhaald. 

De basis van een mooi evenement is een idee. Oproep aan alle leden om 

als je een idee hebt dit te bespreken met een lid van de 

evenementencommissie. Zo is het vaak begonnen met evenementen zoals:  

Lingerenners op locatie, de nieuwjaarstocht of de buitenlandtrip. 

Voor 2023 staan evenementen op de agenda als:  

- Nieuwjaarsrit (al gehouden) 

- Openingsrit (19 maart) 

- XXL tocht op locatie vanaf de Hotondberg in Vlaanderen (4 juni) 

- Mid-summer Night Ride (23 juni) met dank aan sponsoring door Blue 

Rock (Wouter Lammerse) 

- Ultratocht van 300 km (25 juni) 

- Jan Vermeulen Classic (20 augustus) 

- Clubweekend Luxemburg (25-28 augustus) 

- In 2024 te organiseren uitstapje naar Tenerife 

Tot slot wordt Gert-Jan Geurtse bedankt voor zijn inspanningen de 

afgelopen jaren en onder applaus in het zonnetje gezet. 

 

 
9. Intermezzo 

10 minuten pauze 

 

 

10. Inkijk in professionele wielerploeg door Nando Liem en Ramon Sinkeldam 



 

 

In een presentatie van zo’n 50 minuten vertellen Nando en Ramon over hun 

ervaringen in een professionele wielerploeg. Deze wordt door de leden zeer 

interessant gevonden. Merkbaar aan de vele vragen die gesteld worden.  

Nando vertelt over zijn ervaringen als ploegarts aan de hand van zijn laatste Tour 

de France in 2014. Ook neemt hij ons over voeding en de begeleiding die de 

renners krijgen tijdens de Tour. Speciaal is zijn eerbetoon aan de onlangs helaas 

veel te vroeg overleden voormalig profwielrenner Lieuwe Westra. Ramon krijgt 

veel vragen over zijn ervaringen in het peloton, zijn rol in een wielerploeg, het 

afzien en het gebruik van materiaal zoals banden in de winter.  

Een zeer boeiende presentatie waar de Lingerenners zeer positief over waren. 

 

 

11.Sluiting 

TB sluit de vergadering en hoopt iedereen aan de bar aan te treffen waar er op 

kosten van de club een of meerdere drankjes gedronken kunnen worden.  

 
 


